

Saksliste Styremøte 5 - 2023

Tilstede: Bengt,Ørjan,Morten,Jan-Magne,Freddy og Trine

Forfall:

Dato: 15.05.2023 kl. 17.00 - 19.00

Sted: Interpadel Sandnes

Referent: Trine

Agenda for møtet

1) **Nytt styremedlem**

Vi har i dag invitert Morten Johnsen til møte for å snakke med han om at han ville komme inn som nytt styremedlem.

- Vi hadde en liten gjennomgang - hvem er Morten og Coneqt.

Coneqt er et bemanningsbyrå innen IT. Og Sandnes diskgolffklubb sin hovedsponsor.

Vi hadde en liten briefing angående hvem styret er og hvem som har hvilke oppgaver.

-Morten vil være en hjelpende hånd for styret innen hjemmeside og div info ut til sponsorer.

2) **Ansvarsområder banen**

Hvem har ansvar nå for at banen blir klippet. Det må lages en oversikt over hvem som vil være med og ansvarlig for opplæring.

- Store klipper er fikset og klar til bruk.
- Bengt og Freddy setter sammen en gruppe og koordinerer dette videre.
Er du interessert i å hjelpe til med klippe dugnad. Ta kontakt med Bengt eller Freddy.

3) **Fikse kunstgress?**

8 stk teepader ble fikset i fjor. De resterende vil bli fikset før NC.

Det må settes opp en dugnad i forkant av NC.

Ørjan regner ut hvor mye kunstgress som trengs og sjekker pris og mulighet hos vår sponsor Rewall.

4) **Korthullsbanen**

Hva er status?

Venter på at Sandnes Idrettsråd skal legge frem reguleringsplan til kommunen 19 juni pga mulig utbygging ved Sandnes Stadion.

5) **Oppdatering nettside**

- Morten vil være en hjelpende hånd,han fortsetter videre med denne siden og

hjelper med publisering. Og jobben videre. Kan hjelpe med promoteringer og div i forhold til sponsorer og medlemmer ut.

En super mulighet for profilering og info ut til medlemmer.
Programmet som blir brukt er Wix.

6) Ekstra ordinært årsmøte

Vi må finne dato for møte og dato for planlegging/formøte.

- det må være to uker frist ut til medlemmer.

Ekstraordinært årsmøte er satt til

6 juni kl.18.00 på Interpadel

- Det vil bli styremøte etter årsmøte.

- Freddy fikser lokalet og Trine innkalling

- Jan Magne fikser vann og kaffe

7) Vi må sette i gang andre søkeprosesser.

Jan Magne - hva er status?.

Det var ikke så mye vi kunne søke på i år.

Bengt søker hos Den gule Bank.

8) Klubblokalet

Det har vært forsøk på innbrudd i lokalet.

Vi snakket med eier og byggansvarlig om å evt sette opp kamera.

Trine har snakket med Sander, som er klubblokal ansvarlig om å sjekke ut litt priser.

9) Skeiane banen

Hva er status. Hvor mye skal vi gå inn med midler?

De fleste rammene til nye tee er klare. Som er sponset av Optimera.

Det ble nevnt om alle skal fikses når de allerede er i gang. Ikke mange som mangler.

De har fått ett budsjett av klubben. Det må settes opp et budsjett på det som skal gjøres. Nye skilter? Bengt har oversikt og kontroll i samarbeid med Ørjan.

Sette opp en dugnad - Bengt, juniorene og Ørjan sender info til Trine. Trine publiserer dette og hjelper til med organisering.

10) Eventuelt

Til hvert styremøte bør vi ha en rapport fra regnskap/Haver.